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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

ln veel gemeenten mogen horecaondernemers dit jaar hun terras uitbreiden. Dit kunnen zij doen op
bijvoorbeeld nabij - gelegen pleinen, stroken, kades en parkeerplaatsen.

De oorspronkelijke zitplaatsen kunnen dan over meer meters verdeeld worden, zodat de gasten

afstand kunnen houden. Natuurlijk moeten de ondernemers de afstanden voor hulpdiensten
(minimaal vier meter), passerende voetgangers , enz. respecteren.

Daarnaast hebben verschillende gemeenten aangekondigd dat ondernemers geen (extra)
precariobelasting hoeven te betalen voor het uitgebreide terras.

De fractie Wezenbeek heeft hierover de volgende vraag:

Gaat het college de horecaondernemers hier in de gemeente Roosendaal ook op de manier zoals
hierboven is aangegeven helpen?

Namens de fractie van Wezenbeek,

Jac Wezenbeek



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

De gemeente heeft in 2020 aan de wens vanuit de horeca om meer ruimte te krijgen voor de

exploitatie van terrassen meegewerkt. Het was daarbij ook mogelijk om tijdelijk solitair gelegen

terrassen op daarvoor geschikte gebieden te gebruiken.

Daarnaast hebben de horecaondernemers in 2020 geen precariobelasting hoeven te betalen.

Het college wil dit voor dit jaar continueren.

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geinformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De secretaris, De


